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Przewodnicząca Rady Miasta 

   BRM.0003.4.2023 (27)     Czarnków, 12.06.2023r. 

 

 

Pan 

Andrzej Tadla  

Burmistrz Miasta Czarnków 

 

1. Zgodnie z art. 24 ust. 3-6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2023, poz. 40 ze zm.): 

„…3. W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować 

interpelacje i zapytania do wójta (burmistrza, prezydenta – dopisek 

własny). 

4. Interpelacja dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla gminy. Interpelacja 

powinna zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej 

przedmiotem oraz wynikające z niej pytania. 

5. Zapytania składa się w sprawach aktualnych problemów gminy, a także 

w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym. Przepis 

ust. 4 zdanie drugie stosuje się odpowiednio. 

6. Interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego 

rady, który przekazuje je niezwłocznie wójtowi. Wójt, lub osoba przez niego 

wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż 

w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania”. 

2. 9 czerwca 2023 r. do Rady Miasta Czarnków wpłynęła  „INTERPELACJA” 

Klubu Radnych „Jeden Czarnków” w sprawie „zwołania dodatkowego posiedzenia 

Rady Miasta Czarnków w sprawie dostosowania budynków OSIR-u do potrzeb 

Klubu MKS Steico Noteć Czarnków i zaproszenia na nią Pana Pawła Jagłe Prezesa 

Klubu MKS Steico Noteć Czarnków”. 

W części dotyczącej zwołania sesji pisma Klubu nie można uznać za interpelację, 

ponieważ interpelacje, jak wynika z cytowanego przepisu ust. o samorządzie 

gminnym kieruje się do burmistrza, a sesje Rady Miasta zwołuje jej  

przewodniczący, na wniosek ¼ ustawowego składu Rady. Ponadto, do wniosku 
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o zwołanie sesji powinno się dołączyć porządek obrad wraz z projektami uchwał 

(art. 20 ust. 3 w zw. z ust. 1 zdanie drugie ust. o samorządzie gminnym). 

3. Meritum pisma dotyczy dostosowania zaplecza obiektów sportowych 

Ośrodka Sportu i Rekreacji do warunków, które są wymagane do prowadzenia 

rozgrywek III ligi polskiej w piłce nożnej. Jest to sprawa o istotnym znaczeniu 

dla miasta Czarnków, dlatego proszę Pana Burmistrza o zajęcie stanowiska w tej 

sprawie. 

4. Jednocześnie informuję Pana Burmistrza, że równolegle przeprowadziłam 

rozmowę z Prezesem Klubu MKS Steico Noteć Czarnków w sprawie konieczności 

zwołania nadzwyczajnej sesji. Uzyskałam informację, że Prezes uznaje za 

wystarczające na ten moment jeżeli będzie mógł spotkać się z radnymi podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta w zwykłym terminie, z udziałem 

Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji. Informację o tym przekażę  

Przewodniczącym Komisji. 

 

Z poważaniem 

Przewodnicząca Rady Miasta  
 

Barbara Lipska 

 

 

 
 
Do wiadomości: 

Klub Radnych Rady Miasta Czarnków „Jeden Czarnków” 
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